
Miljø- og Planlægningsudvalget

Til: Klima- og energiministeren

Dato: 24. februar 2011

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MPU alm. del

Spørgsmål 446
Vil ministeren i forlængelse af svar på spørgsmål 384 (MPU alm. del) oplyse,
hvorfor Danmark vælger at indmelde en prognose for udledninger og optag fra
skovbruget til UNFCCC frem for at anvende et historisk referenceniveau, set i
lyset af, at IPCCs anbefalinger for de nødvendige reduktioner i udledning af
drivhusgasser og i lyset af, at Danmark forventer et faldende optag af CO2 i
skovene i de kommende år i forhold til i 1990'erne?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Anne Grete Holmsgaard (SF).
Spørgsmålet ønskes besvaret senest den 15. marts 2011.
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Anne.Holmsgaard@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Steen Gade
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